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3. občinski
praznik
Prav je, da za tiste ki niste 
imeli možnosti, da bi bili 
prisotni na 3. občinskem 
praznovanju, povzamemo 
nekaj iz nagovora župana.

“Veter je zapihal v pozdrav 
najlepšemu letnemu času. 
Pridelki na polju zorijo, 
v gozdu pa listje dreves 
spreminja barvo.

Pravi kostanj zori in listi postajajo 
zlato rumeni in s plodovi kostanja 
počasi padajo na tla.

A le listi pravega kostanja, kljub 
spremembi občinskih meja še vedno 
krasijo naš grb in zastavo Občine 
Majšperk.

Grb in zastava sta simbola občanov 
Občine Majšperk, sta naš ponos, in se 
šopirita v pozdrav vsem prisotnim.”

V samem pozdravu je župan poz
dravil vse občane in goste, med kateri
mi so bili predstavniki vlade in 13 žu
panov in druge goste. Veliko pa je bilo 
poslanih opravičil z dobrimi željami.

“Občina Majšperk na osnovi zakon
skih sprememb in volje ljudi od 1. jan
uarja 1999 deluje na površini 72.8 km2 
ima 26 naselij in 4.150 prebivalcev.

Po končanih volitvah, že v prvem 
krogu je bilo dovolj časa zja trezno in 
razumno formiranje predlogov za vse 
odbore, komisije in podžupana. Izredno 
sem bil vesel dobre uskladitve, kar je 
razvidno iz rezultatov glasovanja, saj 
lahko ugotavljam, da so vsi predlogi bili 
sprejeti na občinskem svetu soglasno 
razen le v dveh primerih ko se je le en 
svetnik vzdržal vsi ostali pa so bili “za”.

Zato je delo občinskega sveta steklo 
dobro in se veselim rezultatov, ki smo 
jih dosegli v prvih devetih mesecih. Na 
novo smo sprejeli Statut in Poslovnik 
občine, sprejeli odlok o zaključnem 
računu in proračunu za leto 1999 ter 
dva pomembna odloka, in sicer o 
občinskih cestah in o nadomestilu 
stavbnega zemljišča, ki ga bomo začeli 
izvajati v naslednjem letu. Nekaj več 
dela smo imeli s Pravilnikom o plačah 
občinskih funkcionarjev, vendar z zad
njimi sprejetimi spremembami, je tudi 
ta sedaj pravi. Sprejeli smo tudi delit
veno bilanco med občino Majšperk in 
občino Žetale.

Veliko še drugih pomembnih skle
pov smo sprejeli, med katerimi je sigu
rno vredno omeniti: dolgoročno ured
itev majšperskega pokopališča, raz
rešitev možnosti izgradnje portala na 
Ptujski Gori, podelitev koncesije za 
privatno prakso na področju splošne 
medicine dvema zdravnicama ter pri
pravljenost Občine Majšperk za pre
vzem upravljanja z zgradbo Zdrav
stveni dom Majšperk.

Prav z zadnjimi sprejetimi sklepi želi
mo v občini vzpostaviti takšno zdrav
stveno varstvo, da bodo občani zado
voljni občinska rešitev pa mogoče tudi 
vzgled drugim, ki rešujejo te probleme.”

Imensko je župan pozdravil zapos
lene v Zdravstvenem domu Majšperk, 
in sicer: zobotehnico, oba zobozdravni
ka in obe zdravnici ter patronažno služ
bo in nadaljeval: “Občanipa pričakuje
mo, da bodo ti spoštovali kodeks zdrav
niške in moralne etike, med sabo sode
lovali in tako omogočili s svojim vest
nim delom možnost koriščenja uslug 
našim občanom in drugim, ki radi 
pridejo v Majšperk zaradi zdravstvenih 
storitev in nabave zdravil v lekarni.”

Investicije od zadnjega 
občinskega praznika

“Prvega novembra 1998 smo v Maj
šperku stali ob spominskem obeležju 
vojnim in povojnim žrtvam druge sve
tovne vojne na pokopališču v Maj
šperku, kjer je zapisanih kar 206 imen, 
kot spomin in opomin na dejanja 
druge svetovne vojne.

Ob dnevu državnosti pa smo se 
veselili:
- ob otvoritvi vodovoda v Spodnji Sve

či in vodohrama v Zgornji Sveči,
- modernizacije ceste Podlože-Halo- 

žan in Sestrže-Savinjsko ter odseka 
ceste v Grdini,

- zgrajena sta bila tudi mosta v Kup
čujem vrhu in v Zgornji Sveči,

- končana pa je bila tudi obnovitev 
pokopališča v Stopercah.
V okviru 3. občinskega praznika pa 

smo se veselili:
- asfaltne regionalne ceste Rogatec- 

Majšperk, v dolžini 1 km,
- mostu v Doklecah, v zaselku Lipno,
- novo zgrajene škarpe na trgu na 

Ptujski Gori ter
- pločnika in ureditve pokopališča v 

Majšperku.
Veliko investicijskih načrtov pa je 

zastavljenih že za naprej, občani zbira
jo sredstva za vodovod in ceste, nada
ljevala se bodo dela na trgu na Ptujski 
Gori in pripravlja se tudi ureditev 
mrliške vežice v tem kraju. Pripravljeni 
pa so tudi načrti za kanalizacijo in 
izgradnjo šole, kjer je potrebno pred
hodno pridobiti državno soglasje.”

Druge prireditve

Na kratko so bile predstavljene prire
ditve zadnjega tedna, prav pa je, da za
pišemo: “Na naših vabilih ni bilo 
napisanega programa za nedeljo 19. 
septembra 1999. Tudi ta dan smo se 
lahko veselili, saj nas je bilo čez 400 
občanov na prireditvenem prostoru v 
Mariboru ob velikem zgodovinskem 
dogodku, proglasitvi zavednega Slo
venca, Antona Martina Slomška, za 
blaženega.

Vsi prisotni si bomo dogodek si
gurno zapomnili. Občani Občine Maj
šperk, ki smo bili na samem prizorišču 
pa še toliko bolj, saj je bila to ena izmed 
največjih promocijskih aktivnosti za 
našo občino. Okrog 200.000 prisotnih 
je lahko na centralnem prireditvenem 
prostoru videlo sliko iz cerkve Sv. Ma
rije zaščitnice na Ptujski Gori, mimo
grede naj povem, da silhueta te cerkve 
krasi naš grb in ko so me kot župana 
Občine Majšperk seznanili, da je moli
tev papeža s sliko s Ptujske Gore pre
našalo več kot 100 televizijskih zdru
ženj sveta, se mi je otrnila solza sreče 
in ponosa. ”

Zahvala

“Dovolite, da se zahvalim vsem 
občanom, ki ste kakor koli v zadnjem 
letu pomagali, da se lahko veselimo 
tolikih investicij in prireditev, vsem ki 
ste te prireditve obogatili s kulturnim 
programom. Za vse to je bilo potrebno 
vložiti veliko dela in skrbi. Tudi delo 
občinske uprave je bilo naporno, zato 
posebna zahvala vsem sodelavcem, 
delavcem zaposlenih preko javnih del, 
tajniku Občine Majšperk za koordina
cijo pri investicijah, podžupanji pa za 
koordinacijo vseh prireditev 3. občin
skega praznika.” Zahvalil se je tudi 
službam Upravne enote Ptuj, županom 
sosednjih občin za dobro sodelovanje, 
državnim organom, ministrstvom, obe
nem pa povedal, da čakamo na pod
poro države pri sanaciji plazov in dru
gih investicijah, saj takšno območje 
kot so Haloze, to pomoč potrebujejo.”

Zaključek

“Naše srečanje naj bo veselje in za
dovoljstvo ter sproščenost in prijateljst
vo. Vem, da je tudi to naše srečanje 
pravo zadovoljstvo, za veselje in spro
ščenost bomo poskrbeli vsi prisotni in 
tako lahko pričakujemo nove vezi pri
jateljstva, nova sodelovanja, ki so 
pogoj za nove uspehe.”

Franc Bezjak, župan
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Končale so se prireditve ob praznovanju 3. občinskega praznika. Tako smo v nizu prireditev, ki so potekale od petka, 17. 
septembra do nedelje, 26. septembra, predali svojemu namenu nekaj investicij. Med njimi je seveda najpomembnejša 
otvoritev modernizirane regionalne ceste Rogatec-Majšperk. Odprljo je pomočnik na Ministrstvu za okolje in prostor, Žare 
PREGELJ. V športnih tekmovanjih, kot so: mali nogomet, namizni tenis, jesenski del lige REUMANO, košarkaški turnir 
in tek, so se pomerili športniki, bodisi aktivni pa tudi rekreativni Pohodniki pa so se podali na pohod na Bolfenk. Odprli 
pa smo tudi nekaj investicij, med njimi so še: most Lipno, oporni zid na Ptujski Gori, pločnik in obnovljeno pokopališče v 
Majšperku. Tako so potekle vse prireditve v okviru občinskega praznika.

Praznovanje pričeli s športom
NOGOMET
MBBMM MM I ", MMI MMM IS,:, MMM MMMS MB MB ;;

Praznovanje ob 3. občinskem prazniku so pričeli, kot je že 
v navadi, športniki naše občine.

Športno društvo Majšperk je organiziralo tekmovanje v 
malem nogometu za člane in veterane na igrišču pri Osnovni 
šoli v Majšperku. Tekmovanja seje udeležilo 10 ekip iz šport
nih društev na območju Občine Majšperk.

Člani so imeli v tekmovanju kar šest ekip. V tej konkuren
ci je bila nepremagljiva ekipa ŠD Majšperk II. Za njimi pa sta 
bili ekipi Ptujska Gora in Stoperce.

Veterani, stari nad 35 let, pa so imeli štiri ekipe, med kate
rimi seje najbolje odrezala ekipa občinskih funkcionarjev, ki 
so za sabo pustili ŠD Stoperce in ŠD Majšperk.

Na igrišču pri gasilskem domu na Ptujski Gori pa so se 
pomerili mladinci, stari do 15 let. To tekmovanje je pripravi
lo in organiziralo Športno društvo Ptujska Gora. Športna 
društva so sodelovala s šestimi ekipami. Najbolje se je 
odrezala ekipa ŠD iz Medvede. Sledili so jim športniki ŠD 
Ptujska Gora in ekipa OŠ Majšperk.

Pobudnik tekmovanja za ligo RELIMANO (rekreacij
ska liga malega nogometa osnovnošolskih dečkov) je bilo 
ŠD Ptujska Gora in ga tudi vodi. V tej ligi sodelujejo: ŠD 
Ptujska Gora, ŠD Majšperk, ŠD Medvedce, ŠD Rim iz 
Nadol, ŠD Pristava in ŠD Žetale. Tekmovanje v ligi pote
ka v treh delih in je turnirsko. V okviru občinskega 
praznovanja je bil odigran drugi del igre, tretji del igre pa 
bo še potekal v prihodnosti. Nataša Mohorko

NAMIZNI TENIS
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Športno društvo Medvedce je v vaškem gasilskem domu v 
Medvedcah izvedlo tekmovanje v namiznem tenisu.

Tekmovanja seje udeležilo 30 tekmovalk in tekmovalcev, 
ki pa so igrali po sistemu — na izpadanje. Zmagal je tisti, ki 
je prvi zmagal v dveh nizih.

Tekmovanja se je udeležilo 8 tekmovalk, med katerimi je 
najbolje igrala Vikica VINKLER s Ptujske Gore, ki je za
sedla prvo mesto, sledile pa so ji Tanja KOREZ iz Maj
šperka, Maja JEZA iz Medvede ter Lucija CEP iz Sestrž

Kar 22 tekmovalcev pa se je udeležilo moškega dela tek
movanja. Najbolj je zavihtel loparček Fredi FIJAVZ iz 
Sestrž, ki je premagal vse soigralce. Sledili pa so mu: Peter 
PIŠEK iz Sestrž, Dejan KAVKLER iz Medvede in Franc 
VERDENIK iz Majšperka. Nataša Mohorko

F'nšP'AhAlBl
il M

Zmagovita ekipa pred nogometnim golom.

Tudi tenisačem so bili podeljeni pokali.
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POMERILI SO SE TUDI 
V KOŠARKI
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Le tri dni pred zaključkom občinskega prazno
vanja, torej v petek, so se v šolski telovadnici 
pomerili košarkarji. Odigranih je bilo osem 
tekem, sodelovali pa so športniki iz osmih šport
nih društev. Najbolj razigrani so bili košarkarji 
Športnega društva Majšperk I. V zmagah pa so le 
nekoliko zaostajali športniki Športnega društva 
Majšperk II in Športnega društva Breg.

Nataša Mohorko

Planinsko društvo Majšperk je pripravilo pohod na Bolfenk, kjer so si vsi prisotni lahko ogledali 
znamenito cerkvico na vrhu griča. In kaj o tem pohodu menijo planinci, pa v naslednjih vrsticah.

"Bo ali ne bo koš," so se vpraševali tekmovalci pod košem.

Prvi pohod:
"SPOZNAJMO OBČINO - PEŠ ■"
mmmmmmmmmmm mmmmmmm mbmmmi - mmmm tir mmmm mm ......

Planinsko društvo Majšperk se je praznovanju 3. občinskega praznika 
priključilo na svoj planinski način. Tako smo izvedli 1. pohod pod geslom 
“SPOZNAJMO OBČINO — PEŠ”.

Pohodniki smo se zbrali v soboto, 11. septembra ob 13. uri pred občino 
Majšperk. Pot nas je vodila do naselja Breg, kjer so se nam pridružili še pohod
niki iz Brega. Pot smo nadaljevali proti Preši in se takoj izven naselja Breg usme
rili v hrib po grebenu na vrh do repetitorja. Po krajšem počitku in razgledovanju 
smo se povzpeli še na najvišji vrh v občini, to je 623 m visok vrh — Jelovice.Tu 
smo z vzponom zaključili. Sledil je spust do cerkvice Sv. Bolfenka.

Povratek smo izvedli po delu evropske pešpoti proti Polucam in Stogovcem, 
nato še po cesti skozi S krhlje preko Brega do Majšperka.

Pohod seveda ni bil namenjen samo rekreaciji, temveč smo združili prijetno s 
koristnim in na samem pohodu in ob krajših postankih izvedeli mnogo zanimi
vosti o krajih in objektih, kjer nas je vodila pot. Posebej zanimivo je bilo na 
repetitoiju, kjer smo lahko videli, kje poteka severna in zahodna meja naše 
občine ter po planinsko uživali ob pogledu na naselja Breg, Majšperk, Lešje,
Stanečka vas in Ptujska Gora. Kulturno pa smo pohod popestrili z ogledom naše 
kulturne znamenitosti, to je obnovljene cerkvice Sv. Bolfenka.

Pohod je kljub nekoliko slabšemu vremenu, ki je tudi vplivalo na udeležbo, 
uspel in ga bomo v takšni obliki, seveda pa v različnih smereh, nadaljevali v pri
hodnjih letih. Tako že sedaj vabimo vse, ki želijo spoznati občino malo drugače 
in so ljubitelji pohodov v naravo, da se nam v naslednjih letih pridružijo.

Planinsko društvo Majšperk, Miran Smolej Zbrali smo se pred cerkvico na vrhu Jelovice.

ZNOVA PRITEKLI 
S PTUJSKE GORE DO OBČINE

Športno društvo Ptujska Gora je ponovno organiziralo tek
movanje v teku s Ptujske Gore do občinske zgradbe. V tem 
tekmovanju je sodelovalo 24 tekmovalcev. Najhitreje je 
pritekel na cilj od moških Blaž VINKLER. Za njim pa sta se 
uvrstila Aleš BEDENIK in Davorin TURK. Pri ženskah je 
bila najboljša Vesna VUK, za njo pa sta bili Bojana 
KAMENŠEK in Alenka KOLAR.

Nataša Mohorko Tekači so v teku "pokazali" svojo moč.
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Med najpomembnejše investicije naše občine in naših občanov štejemo odprtje modernizirane regionalne ceste 
Majšperk-Rogatec. Vsi prisotni pa so se te otvoritve najbolj veselili zato, ker nas je obiskal z namenom, da prereže vrvi
co in preda modernizirano cesto svojemu namenu, pomočnik na Ministrstvu za promet in zveze, Žare PREGELJ.

Cesta Rogatec-Majšperk modernizirana
Prahu na regionalni cesti Majšperk- 

Rogatec v Stari Grabi ni več, odkar je hri
bovit del gramozirane ceste pokrila asfalt
na prevleka.

Tako so se uresničila dolgoletna priča
kovanja. Posebej so bili tega veseli vsi, ki 
se dnevno vozijo služit svoj kruh po tem 
cestišču. V poletnem času se je na tem 
odseku za avtomobili močno dvigal prah, 
v zimskem času pa j e strmo cestišče zahte
valo spretnega voznika, če si hotel na dru
go stran, kajti cesta je bila zahtevna tudi za 
opravljanje zimskih vzdrževalnih del.

Množica zbranih domačinov, kakor 
prisotnih iz sosednjih krajev, je prvega 
dne prazničnega tedna Občine Majšperk v

navzočnosti pomočnika na Ministrstvu za 
promet in zveze, Žarela PREGELJ priso
stvovala otvoritvi asfaltiranega dela cesti
šča. Trak sta prerezala župan Občine 
Majšperk, Franc BEZJAK in pomoč
nik na Ministrstvu za promet in zveze, 
Žare PREGELJ. Za kulturni program pa 
so poskrbeli Ljudski pevci in pevke KPD 
Stoperce, domača muzikanta ter domačin
ka Doroteja DOLŠAK.

Cesta je bila dolga slab kilometer. Dela 
na tej cesti pa je opravilo Cestno podjetje 
Ptuj.

Ob postrežbi, ki sojo pripravile članice 
Društva gospodinj iz Stoperc, zvokih har
monike in klarineta “Vjerboških” muzi-

Žare PREGELJ (desnoj in župan Franc BEZ
JAK sta po prerezu trak tudi podpisala.

kantov, smo prijetno posedli in pokle
petali do temne noči.

V upanju, da si je naš gost Žare PRE
GELJ skupaj z županom ogledal naše 
kraje, naše bele ceste, ki so še potrebne 
asfalta in bo tako z besedo pomagal pri
makniti kakšen tolar iz državne vreče za 
našo občino, smo z vrha Stare Grabe odšli 
veseli in zadovoljni. Med drugim je tudi 
dejal, da je danes prvič v teh krajih in da 
sta si z županom ogledala še odsek regio
nalne ceste Slape-Doklece, ki še ni asfal
tiran. Obljubil je tudi, da lahko pričakuje
mo nadaljevanje modernizacije te ceste 
proti Rogatcu. Anica Rejec

Most Lipno Ob letošnjem občinskem prazniku so bile svojemu namenu predane tudi 
manjše investicije, pri katerih so s svojim delom sodelovali občani naše občine.

V torek, 21. septembra so se veselili domačini v Lipnem. 
Most je širok štiri metre in prav tako dolg štiri metre. 

Porabljenih je bilo sedemnajst m3 betona, devet betonskih 
mrež, osem kanalov in železo za ograjo. Skupna vrednost 
materiala je tako znašala okoli 600.000 tolarjev. Dela so izva
jali sami domačini, za material pa je skrbelo Avtoprevoz- 
ništvo Žolger. Domačini so v to prireditev vložili preko 300 
delovnih ur, ki pa ni ovrednoteno v denarju.

Za dobro izvedbo je skrbel svetnik Vekoslav SIREC, kije 
med drugim dejal: “Naša prizadevanja za novi most segajo že 
v leto 1989. Takrat je bila pripeljana na ta kraj železna kon
strukcija, ki je žal morala čakati na svoj namen celih deset let. 
Vodne ujme so z leti most poškodovale do te mere, da je v 
letošnjem letu postal neuporaben.”

Mostje blagoslovil domači župnik Janko GAŠPARIČ.
Nataša Mohorko
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Oporni zid pri cerkvi 
na Ptujski Gori

V sredo smo se zbrali na trgu na Ptujski Gori pred cerkvi
jo, kjer smo svojemu namenu predali obnovljeni oporni zid.

Oporni zid na Ptujski Gori je bil poškodovan po neurju v 
lanskem letu. Dolžina opornega zidu je 60 metrov. V naj višji

Osnovnošolci s Ptujske Gore so s pesmijo pozdravili vse prisotne na otvoritvi.

Kar nekaj občank in občanov se je udeležilo otvoritve.

točki meri kar 7,5 metra. Obnovitvena dela so se opravljala v 
času od 15.avgusta do 20. oktobra 1999. Dela je opravilo 
podjetje ŠTAJERGRADING d.o.o. iz Ptuja in Občina 
Majšperk z delavci, vključenimi preko javnih del.

Otvoritev opornega zidu je zaznamoval nastop otrok iz OŠ 
Majšperk, Podružnice Ptujska Gora in kratek govor župana 
občine, Franca BEZJAKA. Oporni zid pa je blagoslovil ptuj- 
skogorski župnik, Janko GAŠPARIC. Nataša Mohorko

Novozgrajen pločnik ob 
pokopališču v Majšperku

“Pot na pokopališče je tista pot, ki je vsakomur odlo
čena kot zadnja pot.” S temi besedami je začel blago
slov novega pločnika majšperški župnik Janko Frangež.

Otvoritev novega pločnika mimo pokopališča in 
novega vhoda na majšperško pokopališče je potekala v 
četrtek, 24. septembra 1999.

Na samem odprtju se je zbralo okrog sto občank in 
občanov Občine Majšperk.

Za sam kulturni programje poskrbelo Kulturno umet
niško društvo Majšperk. Samo odprtje je na začetku po
pestril mešani pevski zbor Sv. Miklavža iz Majšperka, 
sledili sta še recitaciji dveh pesmi, ki sta jih prebrali 
članici društva Katja Sagadin in Danijela Leskovar.

Otvoritev in prerez vrvice je po nagovoru opravil 
župan občine Majšperk g. Franc Bezjak s pomočjo dol
goletnega urejevalca majšperškega pokopališča Franca 
Pintariča.

Za tem je sledil še blagoslov, ki gaje opravil domači 
župnik, gospod Janko Frangež.

Skupna vrednost ureditve pločnika, ki je dolg 243 
metrov, skupaj z javno razsvetljavo je 4.234.000,00 
tolaijev. Delaje opravilo Cestno podjetje Ptuj.

Vrednost del na pokopališču pa znaša 600.000,00 
tolaijev.

Prijatelji kulturno umetniškega društva Majšperk

Vrvico ob vhodu na obnovljeno pokopajišče je prerezal dolgoletni 
vzdrževalec pokopališča, Franc PINTARIČ.

Blagoslov pločnika in pokopališča je opravil majšperški župnik, Janko 
FRANGEŽ.
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Razstava zdrave prehrane
Ob praznovanju 3. občinskega praznika smo se članice 

Društva kmetic Majšperk, to je članice Aktiva Majšperk in 
članice Aktiva Ptujska Gora, vključile v praznovanje. Sode
lovale smo s kulinarično razstavo. Letos je bila v naši razstavi 
prikazana ZDRAVA PREHRANA.

S podžupanjo, mag. Darinko FAKIN in svetovalko 
Kmetijske svetovalne službe Ptuj, Slavico STRELEC sem se 
dogovarjala, kako bi naj razstava izgledala in kako bi jo 
pripravile. V stiku smo bile tudi z Društvom gospodinj iz 
Stoperc. Aktiv kmetic Ptujska Gora je pripravila zelenjavne 
jedi, in sicer na preprost, domač in zdrav način od sajenja do 
priprave hrane na mizo. Takšni hrani pravimo bio prehrana. 
Kdor si je ogledal pogrnjeno mizo gospodinj s Ptujske Gore, 
je lahko videl spretnost članic, oziroma uporabljeno znanje 
kuharice Marije, ki že leta in leta svoje znanje in spretnost v 
kuhanju razdaja v župnišču in svojim bližnjim.

Aktiv kmetic iz Majšperka se je odločil za pripravo pre
hrane ob raznih delih na kmetijah, ki je v tem letnem času ne 
primanjkuje. Pripravile so vsakdanjo hrano, ki jo gospodinje 
pripravljajo še danes. Poudarek smo dale mleku. Tako smo 
pripravile razne sire, domače vsedeno kislo mleko z dodanim 
domačim sadjem, gibanice, štrukle, Štrakl’ce, razne mlince, 
pozornost je bila namenjena tudi pletenici, mlečnemu kruhu, 
koruznemu pečenjaku, raznim cmokom, omletam z domačo 
marmelado, žgancem, pripravljenim na več načinov, večini 
vrstam mlečnih juh (slivova, jabolčna, forflična...). Največjo 
pozornost je potegnila pripravljena miza — zajtrk za kosce.

Tako smo članice našega društva izrazile svoje spoštovan
je do priprave različnih jedi in tako na svojevrsten način 
pripomogle k praznovanju občinskega praznika.

Marjana Kovačič, predsednica

Društvo gospodinj iz Stoperc je pripravilo več vrst 
domačega kruha, krofe, buhteljne ...

Prav tako so svoje izdelke razstavili osnovnošolci, ki so pri 
svojem programu dali prednost temi učenje in veselje v na
ravi. Tako so predstavili, kako so se učili voziti s kolesom, 
kako so se veselili pohodov, ...

Gospodinje so pripravile veliko jedil, med katere spada tudi zelenjav
na prehrana.

Čebelarji se radi pohvalijo s čebelami, njihove gospodinje pa rade 
pripravljajo peciva iz medu.

Čebelarji pa so prikazali panj s čebelami, pridelan med in 
ostale medene izdelke.

Radioklub Ptujska Gora je dal občanom na razstavi v 
pogled klubski radio za vzpostavljanje radijskih zvez. 
Ogledali pa so si lahko tudi diplome in priznanja članov 
društva, ki sojih dobili za vzpostavljanje radijskih zvez.

Nataša Mohorko

Otroci pokazali sv o/o 
igrivost in veselje

Tudi letos so imeli ob občinskem prazniku svojo 
zabavo naši najmlajši. Vodstvo šole je poskrbelo za 
zabavo z ansamblom. Lani jim je zaigral in zapel 
Aleksander JEŽ, letos pa ansambel KONTRABAND.

V uvodu jih je v imenu občine pozdravila podžupan
ja mag. Darinka FAKIN. Zaželela jim je veliko zabave, 
sproščenosti in veselja ob zvokih navzočega ansambla, 
ki pa je znal poskrbeti za vzdušje naših malih občanov, 
kar je razvidno tudi iz fotografije.

Nataša Mohorko
Lepo je videti veselega in nasmejanega otroka. Da bi le bili takšni vsi 
otroci, saj ti prinašajo smeh v naše domove.
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članov in 4 članic. Sestali smo se na 
sedmih rednih, treh korespondenčnih in 
dveh svečanih sejah. Kot župan sem 
izredno zadovoljen z delom, ki se je 
opravilo do tega občinskega praznika. 
Pomembne odločitve, ki jih je sprejel 
občinski svet v tej sestavi, so:

— na novo smo obdelali in sprejeli 
Statut in Poslovnik Občine Majšperk,

— Odlok o zaključnem računu za 
leto 1999,

— Odlok o proračunu za leto 1999,
— Odlok o občinskih cestah in
— Odlok o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča.
Drugi akti so: Pravilnik o plačah ob

činskih funkcionarjih, Sporazum o de
litveni bilanci prejšnje Občine Maj
šperk.

Podeljene so bile koncesije zdravni
cama in sprejet sklep za prevzem uprav
ljanja Zdravstvenega doma Majšperk. 
Za samo delo so se morali sestati po
samezni odbori in komisije, ki so imeli 
več sej.

Pomembnejše investicije, ki so ure
jene od prejšnjega občinskega praznika 
pa do danes, so:

— odkritje spominskega obeležja 
vojnim in povojnim žrtvam na pokopa
lišču v Majšperku,

— vodovod Spodnja Sveča,
— cesta Podlože - Haložan,
— cesta Sestrže - Savinjsko,
— most Kupčinji Vrh,
— pokopališče Stoperce,
— vodohram v Zgornji Sveči,
— most v Zgornji Sveči in
— cesta Grdina — TV pretvornik.
Tudi ob 3.občinskem prazniku smo

odprli nekaj pomembnih investicij:
— cesta Majšperk - Rogatec
— škarpa na Ptujski Gori in
— pokopališče in pločnik v Maj

šperku.”
Podžupanja in hkrati predsednica ko

misije za priznanja in odlikovanja 
Občine Majšperk, mag. Darinka FA
KIN, je podala poročilo komisije o 
dobitnikih občinskih priznanj in dobit
nici plakete Občine Majšperk.

Občinski svet je potrdil naslednje 
dobitnike priznanj:

— Janeza VRTICA za področje 
humanitarne dejavnosti

— Jožefo LESKOVAR za področje 
gospodarstva

— PGD Stoperce za področje 
požarnega varstva

— Dobitnica plakete Občine Maj
šperk pa je Stanka VARŽIČ za po
dročje šolstva in kulture.

Nataša Mohorko
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V petek, 24.septembra so se na 
svečani seji Občinskega sveta Občine 
Majšperk zbrali vsi občinski svetniki, 
dobitniki priznanj in plakete Občine 
Majšperk ter seveda osnovnošolci iz OS

Majšperk, ki so zaigrali na glasbila in 
zraven tudi zapeli.

Župan Občine Majšperk je po poz
dravu vsem prisotnim med drugim 
dejal: “Občinski svet je sestavljen iz 10

Na svečani seji so bili prisotni vsi svetniki in svetnice.

Svečane seje so se udeležili tudi dobitniki priznanj in plakete.

Svečana seja 
občinskega sveta 
Občine Majšperk
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Srečanje starejših občanov 
ob prazniku občine

Jesen, vsaka jesen, sadovi jeseni in naš “občinski” kostanj 
ter prireditve ob prazniku Občine Majšperk so postale že 
tradicionalni dogodki v naši občini. Mnogo dogodkov se je 
zvrstilo v teh prazničnih dnevih.

Župnijska karitas je tudi letos skupaj z Občino Majšperk 
organizirala srečanje starejših občanov celotne občine, sicer 
letos osiromašene brez “Žetalanov”, ki so šli na svoje v 
samostojno občino, kar pogrešali smo jih in verjetno tudi oni 
nas, saj je bilo lani tako prijetno druženje.

Srečanje smo začeli z mašo ob 10 uri, poleg domačega 
župnika so somaševali še Janko GAŠPARIČ, župnik s Ptujske 
Gore in Karel PAVLIČ, župnik iz Sv. Lovrenca na Dravskem 
polju. Čez dvesto udeležencev maše je bilo nagovorjeno ob 
Svetovnem letu starejših, pevski zbor župnije Sv. Miklavža pa 
je marsikomu privabil solze v oči. Mnogi namreč le ob 
takšnih srečanjih, lahko pridejo v cerkev in se srečajo z vrst
niki in znanci ter prijatelji, s katerimi so delili življenje, 
morda tudi delo v tovarnah. Skoraj vsem je bil tudi podeljen 
zakrament bolniškega maziljenja, mnogi so lahko opravili 
spoved, skratka zaživeli so svoje nekdanje življenje.

Po končanem bogoslužju seje srečanje nadaljevalo v šotoru 
ob občinski zgradbi. Najprej so se zvrstili pozdravni govori. 
Govorili so: predstavnik župnijske karitas Majšperk, župnik 
Janko FRANGEŽ, župan občine Franc BEZJAK. Sledile so 
pesmi zbora KUD Majšperk in DPD Svobode Majšperk. 
Učenci Osnovne šole Majšperk so prav prijetno in lepo 
popestrili srečanje. Za konec so še učenci glasbene šole prispe
vali k prijetnemu vzdušju, razveselile so svoje dedke in babice.

Sledil je družabni del, začinjen s “pekovo župo”, ki je ob 
takih priložnostih še posebej dobro pripravljena in okusna. 
Da se je jezik sproščeno vrtel, pa je pripomogla dobra kaplji
ca, zasl aj en a s pecivom skrbnih članic Župnijske karitas in 
njihovih pomočnic. Kar nekaj dela je bilo, skrbi in priprav. 
Ob stalni zasedbi članov Župnijske karitas so letos sodelovali 
člani Mlade župnijske karitas in pa člani KUD Majšperk. Ni 
kaj, druženje je bilo prijetno, več kot 250 starejših se je 
udeležilo srečanja. Gre pa zahvala vsem sodelujočim, ki so 
kakorkoli pripomogli k temu dogodku, posebej še Osnovni

Po prihodu iz cerkve, so si občani ogledali pripravljeno razstavo.

Zbrali so se starejši, ki so se po končani proslavi, namenjeni njim, 
spustili v prijeten pogovor.

šoli Majšperk, ki je ob sodelovanju posodila ozvočenje in 
tako omogočila, da so tudi “naglušni” kaj slišali.

Druženje starejših in sodelovanje mlajših je vez prijaznosti, 
ki premaga marsikatero razliko med generacijami, obenem je 
znak zahvale starejšim in pa odlično vzgojno sredstvo mla
jšim, srednji generaciji pa pripravnica na čas, ki prihaja.

Župnijska karitas se vsem, ki so sodelovali v organizaciji 
tega doživljaja, prav iz srca zahvaljuje.

Vikica Cep, predsednica za Župnijsko karitas Majšperk

Srečanje društev 
Občine Majšperk
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Tudi letos se je Kulturno umetniško društvo intenzivno 
vključilo v praznovanje 3.občinskega praznika naše občine. Po 
vseh otvoritvah in športnih tekmovanjih se nam je prileglo 
malo sprostitve in zabave. Čeprav je za zabavo skrbel ansam
bel SPEKTER, je Kulturno umetniško društvo Majšperk 
poskrbelo še za dodatno veselje in sprostitev vseh prisotnih.

Čeprav se je zabava pričela že ob 20. uri, smo najprej 
podelili priznanja in diplome vsem tekmovalcem v športnih

(Nadaljevanje na 10. strani) Tudi občinski funkcionarji so prejeli pokal.
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igrah in v tekmovanju vzpostavljanja radijskih zvez. Tako so 
bila podeljena priznanja in pokali za športna tekmovanja ter 
diplome za člane Radiokluba Ptujska Gora.

Stekel je tudi pogovor z znanim športnikom Brankom 
FIDLERJEM iz Podlož, ki je bil večkratni državni prvak v 
kiksboksingu, sodeloval pa je tudi na raznih svetovnih prven
stvih. Nekaj dni po občinskem prazniku, pa bi se naj Branko 
FIDLER izkazal še na enem od tekmovanj.

Tako so se lahko gostje pomerili in potegovali za nagrade 
kar v petih igrah, ki smo jih pripravili mladi iz Majšperka. 
Najprej so se potegovali plesalci v igri ŠTOR NA ŠTOR. V 
tej igri so morali plesalci plesati, po koncu glasbe pa so se 
morali usesti na stole, ki so bili postavljeni v krogu. Na koncu 
je ostal samo še en stol in dva plesna para, in kdor je bil hitre
jši in spretnejši, sije “prilastil” stol in tako zmagal.

Toaletni papir uporabljamo v vsakdanjem življenju. 
Ekipa s tremi tekmovalci je morala “žrtvovati” enega od 
ekipe in ga poviti v ta papir. To je bila igra MUMIJA, ki pa 
tekmovalcem ni delala težav, čeprav se je papir rad utrgal. 
Igra — TUDI SLEPA KURA ZRNO NAJDE je povzročala 
največ težav fantom. Le-ti so morali s palico, ki sojo držali 
med nogami, najti luknjo v steklenici, ki jo je držala sotek
movalka med nogami. Igra RIBNIŠKA SOLATA je zahte
vala od tekmovalcev pevske sposobnosti, pri katerih so bili 
“pevci” zelo uspešni, saj so njihovi sotekmovalci, kaj hitro

Vsak, ki nekaj naredi za svoj kraj, je pomem
ben. Tako je v naši občini pomemben Branko 
FIDLER, ki dobro zastopa našo občino na tek
movanjih. Le tako naprej!

DOBllli
MAlBNJE

ugotovili, za ka
tero pesem gre. 
Edina težava pri 
tej igri je bil zo
botrebec, ki so ga 
med petjem mo
rali imeti v ustih 
v pokončni legi. 
Kot skoraj na vsa
ki takšni zabavi, 
kot smo jo pripra
vili za ta dan mi, 
so morali tekmo
valci — plesalci 
resnično pokaza
ti, kako dobro 
znajo plesati. Na
mreč plesati so 
morali z banano v 
ustih. Vendar jim 
tudi ta igra ni 
delala preglavic.

Tako je ta zabavni večer trajal do zgodnjih jutranjih ur, za 
ples in glasbo pa je skrbel ansambel SPEKTER.

Mateja Hajšek

Obiskal nas je minister 
za znanost in tehnologijo

V nedeljo, 5.septembra 1999 je Občino Majšperk v sprem
stvu nas mladih pri Slovenski ljudski stranki obiskal minister 
za znanost in tehnologijo, Lojze MARINČEK.

Po uvodni predstavitvi smo Mladi SLS izpeljali okroglo 
mizo. Kot gostje so sodelovali še pobudnik in organizator 
srečanja, predsednik Mladih Slovenske ljudske stranke, 
Damjan MEDVED, predsednik podružnice SLS Majšperk, 
Milan TACINGER in občinska svetnica Lidija LESKOVAR.

Minister Lojze Marinček (drugi z desne) je sodeloval pri projektu 
mladih pri SLS.

Tema okrogle mize seje dotikala področja razvoja znanos
ti in tehnologije na območju, kjer smo bili gostje. Zupan 
Franc BEZJAK je izpostavil težave, ki se porajajo v občini. 
Ker občina leži na zelo neugodnih višinskih tleh, se pojavlja
jo težave za kmetijstvo, ki pa je le primarna panoga gospo
darstva. Težave, ki so vedno povezane s financami, se dotika
jo tudi turizma v občini, ki ima mnoge potenciale, če samo 
omenim gotski, evropsko pomembni spomenik — cerkev na 
Ptujski Gori. Minister Lojze Marinček je izpostavil možnost 
gradnje razvojnega centra za kmetijstvo in turizem. S tem bi 
se znanje uporabilo na samem kraju in še delovna mesta bi se 
odprla. Zelo pomembna je tudi ugotovitev, da bi nam s tak
šnim projektom ostali izobraženi ljudje doma.

Naše potovanje smo zaključili v Občini Markovci. Dosegli 
smo cilj, ki smo si ga zadali na začetku. Srečali smo ogrom
no mladih. Naša pričakovanja MSLS in težave, ki se nam 
porajajo, so enake in pričakujemo, da se bomo še večkrat 
srečali in poskušali reševati stvari, ki so za našo prihodnost 
odločilnega pomena.

Maja Tuš, tajnica MSLS

Kulturno prosvetno 
društvo Stoperce

Dejavna skupina mladih ustvarjalcev, ki deluje pri 
Kulturno - prosvetnem društvu Stoperce, bo ob koncu mese
ca novembra z besedo in sliko (diapozitivi) predstavila, kako 
so v Stopercah živeli nekoč in kako živimo ter kaj počnemo 
v letu 1999.

Anica Rejec
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Še posebej slovesno je bilo v nedeljo, ko se je v šotoru, 
kjer je potekala osrednja prireditev, zbralo veliko število go
stov od daleč in blizu ter veliko občanov in občank naše ob
čine. Letošnja prireditev je potekala pod geslom SREČA
NJE NAJ BO VESELJE IN ZADOVOLJSTVO TER 
SPROŠČENOST IN PRIJATELJSTVO.

Prihod praporščakov je spremljal pihalni orkester Talum 
Kidričevo. Čeprav ima veliko društev praporščake, se po tem 
ne da ugotoviti, koliko društev deluje na območju Občine 
Majšperk. Po besedah voditeljice, Nade KOTAR, je društve
na aktivnost na območju naše občine vredna zavidanja, saj 
deluje kar osemintrideset društev. Prav tako so ob taktih 
melodij Pihalnega orkestra Talum Kidričevo prišli v šotor vsi 
trije predsedniki krajevnih skupnosti z zastavo občine, in tako 
na poseben način poudarili veličino naše občine, ki po številu 
spada med redkeje naseljene občine, saj na površini 72,8 ha 
zemlje živi le 4150 prebivalcev. Naselja, ki sestavljajo Krajev
no skupnost Majšperk, so: Breg, Jelovice, Koritno, Lešje, 
Majšperk, Medvedce, Naraplje, Planjsko, Preša, Sestrže, 
Sitež, Skrblje, Spodnja Sveča in Stanečka vas. Krajevno 
skupnost Ptujska Gora sestavljajo naselja: Doklece, Janški 
Vrh, Podlože, Ptujska Gora, Slape, Stogovci in Bolečka vas, 
ki je novo naselje v Občini Majšperk. Krajevno skupnost 
Stoperce pa se stavljajo naselja: Dol pri Stopercah, Grdina, 
Kupčinji Vrh, Stoperce in Zgornja Sveča.

Nato so Sandi HAJŠEK, Aleš GALUN, Branka 
LESKOVAR in Marija VEDLIN, torej mladi iz našega 
kraja, na oder prinesli občinsko zastavo. Za njimi pa so v 
šotor prišli še svetniki, svetnice, podžupanja in župan 
Občine Majšperk.

Po koncu sprevoda, poklonu zastavi, je Pihalni orkester 
TALUM iz Kidričevega zaigral himno naše domovine. Po 
uvodnem pozdravu in nagovoru voditeljice je Mešani pevski 
zbor Svetega Miklavža iz Majšperka zapel pesem 
Benjamina IPAVCA, Slovenska dežela.

Po tej pesmi je spregovoril župan Občine Majšperk, 
Franc BEZJAK, katerega govor je objavljen na drugi strani 
tega časopisa.

V kulturni program so se vključili tudi naši najmlajši. 
Vzgojiteljice in otroci iz majšperskega vrtca so predstavili 
PLES Z DEŽNIKI, čeprav je zunaj sijalo sonce.

Pričetek proslave je oznanil prihod praporščakov.

Zastavo so prinesli mladi iz Majšperka.

Z nami je čas bolezni in angine, zato so osnovnošolci 
pripravili recitacijo o bolezni in uprizorili, kako se zdravijo 
bolniki z angino.

Nato so spregovorili med nami prisotni najvišji gostje. 
Spregovoril je podpredsednik Državnega zbora Republike 
Slovenije in župan Mestne občine Ptuj, dr. Miroslav 
LUCI, župan Občine Žetale, Anton BUTOLEN, župan 
Občine Kidričevo, Alojz ŠPRAH, župan Občine Starše, 
Vili DUCMAN in podžupan Občine Markovci, Franc 
KOSTANJEVEC. Vsi ti govorniki so občini in občanom 
zaželeli prijetno druženje in še več takšnih prireditev.

Ljudski pevci in pevke iz Stoperc so se v program 
vključili s pesmijo SVETLO SONCE SE JE SKRILO.

V pozdrav vsem dobitnikom občinskih priznanj in dobitni
ci plakete Občine Majšperk je voditeljica spregovorila tako: 
“Majšperska občina je s svojimi kraji in zaselki v ponos vsem 
tistim, ki so v preteklosti in v sedanjosti vgrajevali kamenček 
v mozaik njene lepe podobe ter tako utrjevali temelje njene 
prihodnosti. V vsakem obdobju je območje Občine Majšperk 
dajalo priložnost, da svoj dar prav na tem mestu in v teh kra
jih izkažejo - v vsej svoji širini različni snovalci in ustvarjal
ci, pa naj bodo znanstveniki, umetniki, gospodarstveniki, 
delavci ali kmetje, ali interesna in druga združenja.

Čeprav je bila pokrajina obsijana s soncem, so malčki zaplesali Ples v dežju.
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Prazniki so priložnost, da s priznanji tudi simbolično reče
mo HVALA vsem tistim, ki so storili nekaj več za naše oko
lje in za našega človeka. Hvala, bomo na današnji slovesnos
ti izrekli dobitnikom s podelitvijo priznanj Občine Majšperk 
ter podelitvijo plakete Občine Majšperk.”

Sklepe komisije za priznanja in odlikovanja Občine 
Majšperk in sklepe sveta Občinskega sveta Občine Majšperk 
je razglasila podžupanja občine, mag. Darinka FAKIN. 
Zupan Občine Majšperk pa je vsem dobitnikom izročil priz
nanja in plaketo.

Dobitniki občinskih priznanj so: PGD Stoperce za področje 
požarne varnosti, Janez VRTIČ za področje humanitarne 
dejavnosti in Jožefa LESKOVAR za področje gospodarstva.

PGD STOPERCE je bilo ustanovljeno 16.aprila 1936. 
Pred tremi leti so praznovali 60-letnico obstoja in tako lahko 
praktično govorimo o neprekinjenem delovanju gasilstva v 
Stopercah. Poslanstvo gasilstva v Stopercah je bilo usmerjeno 
v tiste tokove in smeri, katerih cilj je pomoč sokrajanom v 
stiski. Njihova humanitarna dejavnost jih je povezovala s kra
jem in njihovimi prebivalci, ki so razumeli potrebe in jih 
skušali po svojih močeh zadovoljevati.

Kmalu po ustanovitvi se je PGD Stoperce preimenovalo v 
Gasilsko četo Stoperce v skladu s tedaj veljavnimi predpisi. V 
letu 1939 so člani gasilskega društva sodelovali na gasilskem 
kongresu v Ljubljani, kongresa seje udeležilo deset članov.

Stoperški gasilci so bili vedno požrtvovalni pri izbiranju 
sredstev za nabavo nujne opreme in orodja za gašenje. Tako 
zasledimo podatek, da so si kmalu po vojni kupili enoosno 
prikolico za prevoz gasilske opreme. V tem času sta v Stoper
cah delovala brata Savli, ki sta navedeno prikolico v primeru 
potrebe priklopila k vozilu in jo odpeljala na kraj požara.

Po tem času se je društvo moderniziralo pri opremi in 
usposabljalo svoje kadre. Tako se v letu 1979 prične z 
aktivnejšim delom. Ustanovita se moška in ženska desetina in 
aktivno se prične delo s pionirji. Desetine dosegajo tako na 
centrskih, občinskih in republiških tekmovanjih vidne rezul
tate. Predvsem je uspešna ženska desetina. Iz tega sledi, da so 
gasilci seznanjeni o ravnanju z orodji, z gasilskimi tehnikami 
in da so pripravljeni žrtvovati mnogo prostovoljnih ur za 
gasilske in druge namene v svojem kraju.

Janez VRTIČ se je rodil 27.avgusta 1918 v Strmcu pri 
Leskovcu, sedaj pa stanuje na Bregu.

Janez VRTIČ je bil mnogo let aktiven član Rdečega križa, 
član Društva invalidov ter od upokojitve dalje aktiven tudi v 
Društvu upokojencev. Leta 1948 je bil soustanovitelj 
Zdravstvene postaje na področju Zetal-Haloz. Aktivno je

Našega praznovanja so se veselili tudi gostje od drugod.

Dobitniki priznan/ skupaj z županom in podžupanjo občine.

sodeloval pri pridobivanju članov v članstvo Rdečega križa in 
članov za izobraževanje na področju prve medicinske 
pomoči.

Sodeloval je tudi pri gradnji vodovoda za področje Haloz 
in kljub svoji invalidnosti opravil več sto prostovoljnih ur. 
Ljudem je pomagal pri vsaki težavi, če je le mogel, glede na 
svoje zdravstvene sposobnosti. Veliko je naredil na področju 
krvodajalstva, aktivno je delal pri vseh drugih solidarnostnih 
in humanitarnih akcijah.

Janez VRTIČ je bil ustanovitelj Društva invalidov za 
področje Majšperka in bil izvoljen v občinski odbor Društva 
invalidov takratne občine Ptuj. Vedno je prisluhnil vsakemu 
in mu pomagal, če je le lahko.

Jožefa LESKOVAR se je rodila 7. januarja 1954 in je 
vsem znana po svoji gospodarski dejavnosti šiviljstva, ki je v 
zadnjem času uspešno uveljavila svojo blagovno znamko 
DEMOL.

S svojo dejavnostjo so pričeli v družini Leskovarjevih v 
letu 1981, ko sta skupaj z možem Brankom pričela s šivanjem 
po meri in izvajala kooperacijska dela za KORS, VELE- 
TEKSTIL, M-CLUB in druge.

Želeli so uveljaviti svoje znanje in ga tudi sami tržiti, zato 
so zaposlili nekaj ljudi, se v letu 1991 preimenovali v Šiviljst
vo Leskovar in kmalu za tem pričeli z razvojem svoje blagov
ne znamke DEMOL, ki jo je javnost začela prepoznavati v 
letu 1994 in je danes predvsem na Štajerskem dobro znana.

Leto 1998 pa je imelo za Jožefo LESKOVAR več pozi
tivnih in negativnih pomenov: z veseljem so sredi poletja 
odprli lastno prodajalno na Bregu, ki jo vodi hčerka Lidija. 
Jesen pa je bila zanjo in njeno družino žalostna, saj je izgu
bila moža in tako je bila primorana vsa bremena podjetja in 
družine prevzeti na svoja ramena.

Delo je Jožefi LESKOVAR dobro uspelo, saj je danes 
uspešna podjetnica, ki daje delo sedmim zaposlenim in tako 
prispeva k ohranjanju delovnih mest na našem področju.

Zraven svoje gospodarske dejavnosti najde tudi čas za 
druge aktivnosti, saj je z ostalimi člani družine tudi članica 
KUD Majšperk in članica upravnega odbora OOZ Ptuj.

Stanislava VARŽIČ seje rodila 21. aprila 1947 na Ptuju, 
stanuje na Bregu.

Stanislava VARŽIČ je po končani osnovni šoli v Maj
šperku nadaljevala šolanje na Učiteljišču v Mariboru. Leta 
1967 je uspešno končala šolanje in se je še istega leta 
zaposlila v Osnovni šoli Stoperce, kjer je opravljala svoje

(Nadaljevanje na 16. strani)
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Odgovor g. svetniku Marjanu Kokotu
na članek objavljen v 18. številki z naslovom “Občina - to sem jaz!? 
Ali sodelovanje: “Kot si ga je zamislil gospod župan.”
Vsak ima pravico, da pove svoje 

mnenje o delu župana in drugega 
funkcionarja občine, vendar ga mora 
pravilno argumentirati, ne pa zavajati 
javnosti z netočnimi podatki ali lažmi, 
svetniku Marjanu KOKOTU odgovar
jam z dejstvi. Da pa bo bralcem lažje 
razumljivo, ponavljam glavne misli g. 
Kokota in odgovarjam:

1. OBČINSKI ODBORI IN KOMISIJA

Iz članka Marjana KOKOTA:
- Sam je izoblikoval odbore tako, kot je 

županu najbolj ustrezalo.
- Predhodno ni napravil nikakršnega po

sveta z občinskimi svetniki.
- Sedanja struktura odborov je pač takšna, 

da župan nima težav z njimi in mu na ta 
način omogočajo veliko manevrskega 
prostora.

ODGOVOR:
— Na to vaše vprašanje bi lahko ponovil 

stavek, ki sem ga povedal na svečanosti 
ob 3. občinskem prazniku: “Po konča
nih volitvah že v prvem krogu je bilo 
dovolj časa za trezno in razumno formi
ranje predlogov za vse odbore, komisije 
in podžupana. Izredno sem bil vesel 
dobre uskladitve, kar je razvidno iz 
rezultatov glasovanja, saj lahko ugotav
ljam, da so vsi predlogi bili sprejeti na 
občinskem svetu soglasno, razen le v 
dveh primerih, ko se je le en svetnik 
vzdržal, vsi ostali pa so bili ‘za’. ”
K temu naj povem le, da je bil predlog 

za člane odborov za sejo občinskega sveta 
posredovan od komisije za volitve in 
imenovanja ne pa od župana (komisijo 
sestavljajo trije svetniki in so po en član iz 
stranke SKD, LDS in SLS.)
— Res pa je tudi, da sem se kot župan 

pogovarjal s strankami, ki so imele po
slanske skupine. Predsedniki poslan
skih skupin pa so lahko sproti sezna
njali svoje svetnike o dogovarjanjih. 
Prav tako so tudi člani komisije lahko 
seznanili svoje člane o sprejetem pred
logu za sejo občinskega sveta. Ostale 
svetnike iz drugih strank pa sem oseb
no seznanil sam.

— Struktura odborov je dobra, saj so v 
odboru v glavnem svetniki izvoljeni na 
volitvah. In če vi ocenjujete to sestavo 
kot slabo, slabo govorite o svojih 
kolegih ter kolegicah in tudi o sebi, saj 
imate svetniki zahtevno nalogo, da ne 
odločate samo na odborih, ampak se 
morate o vseh stvareh odločati na 
občinskem svetu.

2. IZGRADNJA OBČINSKIH CEST

Marjan KOKOT: “Kljub temu, da že 
nekaj časa obstaja prioritetna lista izgrad

nje cest v naši občini, smo se na dva raz
pisa prijavili s cestami, ki niso na listi.” 
ODGOVOR:

“Na javne razpise v državi se prijav
ljamo zato, da bi pridobili državni denar. V 
upravi smo pripravili predloge, za katere 
smo upali, da bomo sredstva tudi dobili. 
Lahko povem, da se je tudi zgodilo - bili 
smo uspešni. Ne razumem vas g. svetnik, 
saj smo kandidirali s cestami, kjer je tudi 
interes občanov izkazan s finančno pod
poro. Predlagani predlog občinske uprave 
ste tudi podprli. Na sami seji sem vas tudi 
pozval, da podate boljši predlog, vendar ga 
niste dali, zato vas ne razumem, da govo
rite o bilo kakšni prioritetni listi, saj ste 
sklepe sprejemali vi, ne pa župan. ”

3. PRAVILNIK O NAGRAJEVANJU 
FUNKCIONARJEV

Marjan KOKOT: In nenazadnje — 
kljub vsem razpravam in polemikam smo 
se vsi svetniki, ki ne “ravnamo dobro”, 
bili pripravljeni o celotni zadevi večkrat 
pogovarjati, vendar s strani g. župana ni 
bilo pripravljenosti za kakršnokoli sodelo
vanje.
- To, da takšnega pravilnika, kot ga je 

sprejel Občinski svet Občine Maj
šperk, ni sprejel nihče v Sloveniji, kot 
trdi g. župan, ni res.
...ON vztraja, da je pravilnik neza

konit.
ODGOVOR:

Vse, kar je bilo zapisanega in javno 
povedano z moje strani, še vedno ostaja in 
ne spreminjam nobene izjave. Na vašo 
obširno pisanje okrog nagrajevanja funk
cionarjev nisem imel namena odgovar
jati, ker je med tem časom že prišlo do 
spremembe, vendar je več občanov v po
govorih od mene to zahtevalo. ” Eden 
izmed teh je povedal: “Svetnik Marjan 
KOKOT pisal v slogu “NAPAD JE 
NAJBOLJŠA OBRAMBA”. Jaz ne napa
dam, ampak le vam, g. svetnik in občanom 
odgovarjam. ”

Če nekdo govori, da župan ni sodelo
val ali ni bil pripravljen sodelovati pri 
sprejemanju tega pravilnika, je laž. Iz 
zapisnikov komisije in občinskega sveta je 
jasno vidno, koliko sodelovanja je bilo 
potrebnega s strani župana. Bil sem pri
soten na sejah komisije, in sejah občin
skega sveta ter drugih sestankih, na vseh 
dogovarjanjih, kjer mi je bilo to omogoče
no, dovolil sem vsako prekinitev seje zara
di dogovorov. Seveda pa nikdar nisem 
podpiral predloga, da bi se nedelo plače
valo. Gospodarska moč naših občanov je 
zelo slaba in se moramo primerno temu 
obnašati tudi funkcionarji občine. Naj vas 
samo spomnim, da sem vsem dal možnost 
razgovora in dogovora glede tega pravil

nika. Vi in vaša poslanska skupina je 
odklonila takšno sodelovanje župana in 
zakaj kritika županu o nesodelovanju.
- Služba za lokalno samoupravo se je pi

smeno opredelila, da je pravilnik, ki ga
vi zagovarjate, nezakonit.
Ta je svoje navedbe utemeljila: Izpla

čevanje “mesečnega pavšala” za podžu
pana in svetnika, ne glede na zadolžitve 
in opravljeno delo, je v nasprotju ne 
samo z Zakonom o lokalni samoupravi 
ter z Zakonom o funkcionarjih, temveč 
s samim pojmom “plače” ali nagrade 
ali sejnine, ki je vedno vezana na 
opravljeno delo.”

Vendar tudi ta dopis ni bil dovolj za 
vas in ste še vedno podpirali nezakonitost.

ZAKLJUČEK

Ne razumem vas, da v članku zagovar
jate pravilnik, za katerega je bilo povedano, 
daje nezakonit.

Ne razumem pa vas tudi, zakaj ste na 
zadnji seji podali nov pisni predlog, ki je 
drugačen od tega, ki ga zagovarjate.

Še manj pa vas razumem, da ste na isti 
seji podpisali še en predlog pravilnika, ki 
je ponovno v drugačni verziji in v katerem 
je predlagano, da se plačuje na osnovi 
dela na sejah sveta in odborov.

Tako ste se v celoti približali predlogu, 
ki sem ga podal kot župan, da se plačuje 
le opravljeno delo.

Vesel sem, da je na 7. seji prišlo do 
spremembe spornega pravilnika, seveda 
brez vaše podpore in mi kot županu ni 
bilo potrebno sprožiti ustavnega spora.

Tako od 1. 8. 1999 lahko uporabljamo 
res “pravi pravilnik” — plačilo po delu.

Franc Bezjak, župan

Zagotovimo še boljše 
zdravstveno varstvo

Pozivamo vse občane in druge, 
da se čim prej vpišete pri zdravni
cah, ki delajo v Zdravstvenem 
domu v Majšperku, ne glede na to 
kdaj boste potrebovali zdravstveno 
uslugo.

S podpisano izjavo bomo omo
gočili izboljšanje zdravljenja in 
več uslug, ki jih bomo lahko kori
stili v Majšperku.

Občina Majšperk
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Izlet aktiva kmetic
Majšperk
V meglenem in neprijaznem jutru 

smo se na izlet podale, da ne bi kar 
doma ostale. Spotoma smo pobrale na 
avtobus še druge udeleženke. Vozil 
nas je vesten in prijazen šofer Karli 
PAJNKIHER. Vodila nas je sveto
valka Darja GABERC, ker je Tere
zija MEŠKO zbolela. Bila je zelo pri
jetna in prijazna z nami, med potjo 
nam je razložila, kar je bilo potrebno. 
Pot nas je vodila skozi Slovensko 
Bistrico do prve postaje v Tepanju. 
Tam nas je naša predsednica Mar
jana KOVAČIČ počastila s kavico in

dobro potico, saj smo takrat izvedele 
novico, dajo bo obiskal ABRAHAM. 
Nadaljevale smo pot na Goro Oljko. 
Tam nam je prijazen oskrbnik cerkve 
povedal zgodovino cerkve in nam 
razkazal njene znamenitosti. Nato 
smo nadaljevale pot v Mozirski Gaj, 
kjer vse lepo cveti, dehti po rožicah in 
privablja obiskovalce. Po ogledu v 
Mozirju smo se odpeljali k Štormanu 
na kosilo, da bi lažje nadaljevali pot.

Po obilnem kosilu nas je pot vodila 
v Gornji Grad. Tam smo se razdelile v 
dve skupini, vodiča sta nam povedala

in pokazala vse znamenitosti gradu. 
Po končanem ogledu smo malo po
kramljali in se pogovorili, predsednici 
smo nazdravili in ji zaželeli vse naj
boljše, ker jo je dohitel ABRAHAM.

Bilo je že pozno, a kljub temu smo 
se še peljale v Logarsko dolino. Bolj 
vztrajne udeleženke izleta so z vese
ljem hitele k slapu na ogled, a druge 
so sedle na klop. Po dolgem in prijet
nem potovanju, smo bile istega mne
nja, da smo spoznale lep košček naše 
Slovenije.

Iz meglenega in turobnega jutra se 
je rodil lep, bogat, sončen dan, raz
vedril nam je srca in obogatil znanje; 
to pa je pobuda za naslednji izlet.

Življenje je kratko, 
bolj grenko kot sladko, 
na izlet smo z veseljem odšli, 
a še srečnejši domov se vrnili.

Cirila Purg

Gripa
prihaja

i

Brez dvoma gre za bolezen, ki traja 
že več kot sto let, a ne more biti sprav
ljena v senco. Na srečo pa se je pred 
gripo mogoče zavarovati s cepljenjem.

Na severni polobli se epidemija 
gripe praviloma pojavi v hladnejših, 
zimskih mesecih. Virus gripe so zelo 
aktivni, zato je inkubacija bolezni 
izrazito kratka (inkubacija je čas od 
okužbe do pojava bolezenskih zna
menj). Bolezen se širi zelo hitro in se 
pojavi v enem do dveh dneh.

Zaradi gripe oboleva veliko ljudi, 
veliko se jih zdravi v bolnišnici, neka
teri pa umrejo in to po celem svetu, 
tudi v najbolj razvitih deželah.

V pandemiji gripe med letoma 
1918-1919, menijo, da je umrlo več 
ljudi kot v prvi svetovni vojni. V ZDA 
ocenjujejo, da gripa vsako leto vzame 
10000 do 40000 življenj, 80-90% 
umrlih pa je starih 65 let ali več. Za
radi tega je zavarovanje s cepljenjem v 
stalni porasti.

Gripa je zelo neprijetna bolezen. 
Del okuženih preživi milejšo obliko 
gripe, spremljana je s prehladnimi 
znamenji zgornjih dihal brez splošne 
prizadetosti. Takšna oblika gripe je 
nevarna za okolico, ker preboleli po
staja prenašalec bolezni. Običajni 
simptoni gripe so: visoka vročina, 
bolečine v mišicah in sklepih, glavo
bol in splošna utrujenost. Večinoma 
se vse dobro izteče. Možni pa so 
zapleti z visoko temperaturo, ki traja 
več dni. Takšno poslabšanje opozarja 
na nastanek morebitnih komplikacij, 
kot so: pljučnica, sinuzitis, vnetje 
žrela, bronhitis in še kaj.

Ogrožene skupine ljudi, pri katerih 
bi se lahko pojavili zapleti, so:

— ljudi, stari 65 let in več,
— kronični bolniki srčnih bolezni, 

anemije, astme, pljučne bolezni,
— bolezni ledvic, bolniki, ki se 

zdravijo s kortikosteroidi, bolniki z 
rakavim obolenjem, zdravljeni z ra
dioterapijo, sladkorni bolniki,...

Približno 70% cepljenih ustvari so
lidno imunsko zaščito, preostalih 30% 
pa lahko pričakuje milejšo obliko 
bolezni.

CEPLJENJE JE POTREBNO 
VSAKO LETO!
mmm mm* mm_____ - mmtmtmm mmmmmm

Cepivo deluje eden do dva tedna po 
cepljenju in odpornost traja približno 
eno leto. Pri nas poteka cepljenje 
vsako jesen v drugi polovici oktobra. 
Za odrasle in otroke stare nad 9 let je 
dovoljen en odmerek cepiva. Če okto
brski ali novembrski čas cepljenja 
zamudite, je vsekakor koristno, da se 
kljub temu cepite pozneje, posebno, če 
pripadate, kateri od rizičnih skupin!

Cepljenje se v Sloveniji organizira 
pri IZBRANIH ZDRAVNIKIH, v 
ambulantah Zavoda za zdravstveno 
varstvo in v Inštitutih za varovanje 
zdravja.

Ambulanta dr. Liljane JOVA
NOVIČ iz Majšperka je za svoje 
paciente priskrbela 70 odmerkov 
vakcine proti gripi za starejše osebe 
od 60 let po ceni 500 SIT, za ostale 
paciente pa bo možna vakcinacija 
po ceni 1.400 SIT. CEPLJENJE BO 
ORGANIZIRANO V AMBULAN
TI PREDVIDOMA V DRUGI 
POLOVICI OKTOBRA.

Liljana Jovanovič, dr. med.
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Oktober - mesec 
požarne varnosti
Mesec oktober je čas trgatve, vretja vinskega mošta in 

mesec požarne varnosti.
Letošnji mesec požarne varnosti je poudarjen predvsem na 

prevoznih sredstvih, ki jih uporabljamo. Tako bi v vsakem 
vozilu, zraven obvezne opreme moral biti gasilnik. Zato ima 
letošnji oktober slogan: “GASILNIK V VOZILU”.

Najbolj pogosta priročna gasilna sredstva so ročni gasilni 
aparati, ki jih pri nas poznamo pod različnimi imeni in po 
različnih oblikah in za različno uporabo pri različnih 
požarnih skupinah. V današnjem času so najbolj razširjeni 
gasilniki na prah ABC. Uporabljamo jih za gašenje motornih 
vozil (lahkih in težkih), industrijskih stavb, skladišč in drugih 
delovnih in bivalnih prostorov. Črke ABC pomenijo snov, ki 
jih lahko pogasimo z gasilnikom:

A - trdne snovi (les, papir, slama, tekstil, premog, guma 
ipd.),

B - vnetljive tekočine (bencin, nafta, olja, maščobe, laki, 
alkoholi, smole ipd.),

C - vnetljivi plini (zemeljski plin, metan, butan, acetilen ipd.).
Poznamo gasilnike z različno težo polnjenja — 1, 2, 3, 4, 

6, 9 in 12 kg prahu. Za pogasitev osebnih vozil v prvih sekun
dah zadoščajo že gasilniki, ki vsebujejo 1 ali 2 kg prahu, ven
dar se priporočajo za prevozna sredstva večji gasilniki.

Za gašenje v notranjosti vozila je primernejši gasilnik na 
CO2. Navedeni aparat uporabljamo za gašenje začetnih 
požarov na električnih strojih, napravah in na elektroinšta- 
lacijah, prav tako se uporabljajo v cestnem prometu in v 
stavbnih prostorih.

Vsak gasilnik ima navodilo o vzdrževanju in o delovanju. 
Gasilnik mora biti lahko dosegljiv in nikoli založen. Le tako bo 
služil svojemu namenu, ko ga bomo potrebovali. Gasilnik

moramo varovati pred vremenskimi vplivi in pred mehanskimi 
poškodbami in ga redno servisirati v pooblaščenih servisih.

KAKO GASIMO Z GASILNIKOM?

Ko na vozilu opazimo znake, ki bi nam pomenili požar, 
moramo vozilo takoj ustaviti. Z gasilnikom poiščemo mesto 
nastanka požara. Gasilnik aktiviramo v skladu z navodili 
proizvajalca in začnemo z gašenjem tako, da curek gasilnega 
sredstva usmerimo v žarišče požara, gasimo tako dolgo, dok
ler le ta ne ugasne.

Pri požarih v prostoru motorja vozila najprej dvignemo 
pokrov in ko odkrijemo žarišče, začnemo z gašenjem. Pri 
dvigovanju pokrova moramo biti previdni na plamen, saj nas 
lahko preseneti in poškoduje.

Gorivo, ki izteka in ki seje vnelo, gasimo od zgoraj navz
dol. Najprej pogasimo mesto, kjer izteka gorivo, šele potem s 
curkom gasilnega sredstva pogasimo gorečo površino na tleh. 
Razlite tekočine gasimo cik-cak od sprednjega roba do 
končnega roba požara na razliti vnetljivi tekočini.

Gašenje je najuspešnejše pri hkratni uporabi dveh ali več 
gasilnikov. Ob razvitejših požarih pa čim prej obvestimo 
gasilce na telefonsko številko 112. Dragan Murko

Prvi
šolski dan
Prvega septembra se je začel 

pouk. Hodim v prvi razred. V razre
du nas je triindvajset. Uči nas 
učiteljica Jožica MESARIČ. V raz
redu je bila za vsakega učenca pri
pravljena rumena rutica, kapa, kres
nička, knjigica in zajček. Vsi smo 
bili zelo veseli daril. Sole se veselim, 
ker se bom naučila veliko novega.

Vesna Štih, 1. razred OŠ Majšperk Prvošolčki skupaj z razredničarko.
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Prihod svetnikov v šotor so z aplavzom pozdravili vsi prisotni na prireditvi.

3. občinski praznik 
je za nami

(Nadaljevanje z 12. strani)

delo do leta 1985. Svojo profesionalno 
pot je do leta 1988 nadaljevala na 
Ptujski Gori, od leta 1988 pa je članica 
kolektiva OŠ Majšperk. Leta 1993 je 
pridobila naziv “mentorica” na podlagi 
Pravilnika o napredovanju v nazive v 
osnovnem in srednjem šolstvu.

DOBRE MARNJE
je glasilo Občine Majšperk, ki je tudi izdajatelj glasila. 
NASLOV:
Občino Majšperk, Majšperk 32, telefon in fax 062/794-422.
UREDNIŠKI ODBOR: Jože kontura, Jože Rakovec,
Anico Rejec, Katarina Klep-Černejšek, Nataša Mohorko
LEKTOR: Marijo Krušič
UREJANJE IN TISK: Tiskarna Vili Polajžer s.p. Ptuj.
Lokalno informativno glasilo DOBRE MARNJE dobi vsako 
gospodinjstvo brezplačno, za katerega se plačuje 8% DDV.

Vsem občanom in bralcem časo
pisa »DOBRE MARNJE« sporoča
mo, da lahko oddajo članke za 
naslednjo številko časopisa na ob
činskem uradu Občine Majšperk do 
6. 12. 1999.
Sprejemamo pa tudi reklamne 
oglase.

1. septembra 1999 je dopolnila 32 let 
delovne dobe, ki je bila ves čas prežeta 
z odprtostjo do novitet na področju 
vzgoje in izobraževanja ter zavesti, da 
so prva šolska leta najpomembnejša v 
življenju vsakega posameznika in nje
gove nadaljnje življenjske poti.

Precejšen del svojega življenja pa je 
Stanislava VARŽ1Č posvetila kulturi, 
točneje lutkam in gledališču. Na vseh 
šolah, kjer je učila, je vodila dramske, 
lutkovne in umetnostne krožke. Posledi
ca takšnega načina delaje bil njen zelo 
odmeven strokovni članek z naslovom: 
Delo z lutkami v razredu, ki je bil ob
javljen leta 1998 v reviji Katarina. Prav 
izvirnost lutk je prišla najbolj do izraza 
na Linhartovem srečanju v Podgorici 
pri Slovenj Gradcu, kjer so bile njene 
lutke izbrane za najbolj izvirne, fotogra
fije pa objavljene v reviji Lutka.

Od leta 1988 pripravlja s skupinami 
otrok predstave, s katerimi se udeležu
jejo vsakoletnih srečanj otroških gleda
liških skupin na Ptuju. Do sedaj so bili 
kar trikrat izbrani za sodelovanje na po
dročnem srečanju otroških gledaliških 
skupin Severozahodne Slovenije, kar je 
največ, kar lahko takšna skupina dose
že. Leta 1996 je na srečanju v Ceršaku 
nastopila kar s celim razredom! Letos 
so bili udeleženci srečanja v Slovenski 
Bistrici. V zadnjem času si Stanislava 
VARZIC močno prizadeva za ustanovi
tev odrasle dramske skupine in na ta

način razgibati kulturno življenje v naši 
občini.

Dobitnica plakete Občine Majšperk, 
Stanislava VARZIC, se je v imenu 
vseh dobitnikov in seveda v svojem 
imenu zahvalila za dobljena priznanja.

Osrednjo slovesnost ob 3. občinskem 
prazniku je s pevskim nastopom zaklju
čil Moški pevski zbor DPD Svoboda 
Majšperk.

Ob taktu koračnice so prireditveni 
prostor zapustili praporščaki, napove
dovalka Nada KOTAR pa jih je pospre
mila z naslednjimi besedami: “Težko bi 
se odločili, kdaj je svet v tej občini 
lepši, ali ob jutranji zarji, ali ob sijaju 
sonca, obarvan z jesenskim listjem, 
odet s snegom, ali ob večernem mraku, 
ali ob sijaju luči, ali takrat, ko nas vabi
jo zvonovi cerkva ali takrat, ko slišimo 
pesem ptic in klopotcev ter vriskanje 
beračev iz goric.

Ni pomembno, kaj boste izbrali, 
pomembno je, da boste svoj kraj vedno 
nosili v svojem srcu in ga spoštovali.”

Po zaključku so vsi prisotni na osred
nji slovesnosti ob 3. občinskem prazni
ku dobili brezplačno malico, za zabavo 
pa je poskrbel ansambel VAGABUNDI. 
Ti so imeli v svojem repertoarju mnogo 
zabavnega programa, s katerim so vse 
prisotne spravili v dobro voljo, seveda 
če še niso bili prej.

Nataša Mohorko


